
Protokół Nr 15/2015 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Św.  

oraz Komisji BudŜetu Miasta Rady Miasta Ostrowca Św. 
z dnia 28 grudnia 2015 roku 

 
Posiedzenie otworzył Pan Wł. Stec – przewodniczący Komisji BudŜetu, stwierdzając quorum.  
Obradom przewodniczył p. K. Stelmasik – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 
oraz p. Wł. Stec.  
 
Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13.30, zakończyło się o godz. 13.35. 
 

Lp. SPRAWA WNIOSEK / INFORMACJA  
WYNIK GŁOSOWANIA 

1. Opiniowanie 
projektów 

uchwał  
na najbliŜszą  

sesję RM: 
 
 
 
 
 

a) podtrzymuj ąca stanowisko Rady Miasta Ostrowca Św. w sprawie 
bezzasadności skargi na działalność Prezydenta Miasta Ostrowca Św. -  
Przewodnicząca RM, p. I. Renduda – Dudek przedstawiła członkom Komisji,  
czego dotyczyła przedmiotowa skarga (sprawa dot. nieruchomości ozn.  
nr 414/1 i 413/2, połoŜonych w miejscowości Denkówek), w której skarŜący 
zarzucił Prezydentowi Miasta nie udzielenie odpowiedzi na pismo z dnia  
18 sierpnia 2015r. Zagadnienie było rozpatrywane w kwietniu 2015r. i wówczas 
skarga uznana została uznana za bezzasadną. Jeśli w/w ponowi skargę bez podania 
nowych okoliczności mających wpływ na całość sprawy, a taka sytuacja miała 
miejsce, organ właściwy do jej rozpatrzenia moŜe podtrzymać swoje poprzednie 
stanowisko, zgodnie z art. 239 k.p.a. Z moŜliwości tej skorzystał Prezydent Miasta.  
 
W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały (w załączeniu do protokołu).  
 

b) w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym –  
Przewodniczący Komisji, Pan K. Stelmasik, zapytał, czy proponowane nazwy ulic  
pochodzą od mieszkańców, czy moŜe są to sugestie Wydziału?  
Z-ca Naczelnika, p. T. Osojca odpowiedziała, Ŝe są to wyłącznie propozycje 
zgłoszone przez mieszkańców tych ulic.  
 
W/w projekt uchwały (w załączeniu do protokołu) został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Strategii.  
 

2.  Sprawy róŜne. 
 
 

Przewodnicząca RM, p. I. Renduda – Dudek poinformowała, Ŝe w dniach  
5 – 7 stycznia planowana jest sesja nadzwyczajna Rady Miasta dot. budŜetu Gminy 
na 2015r.  
 

 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 
 
           Protokołowała:             Przewodniczył:  
 
              A. Dzioba              Kamil Stelmasik 
Wydział Organizacyjno – Prawny      Przewodniczący Komisji 
                Strategii i Rozwoju Miasta RM  


